

立法會

Legislative Council

立法會 CB(3) 257/07-08 號文件

檔 號 : CB(3)/M/MM
電 話 : 2869 9465
日 期 : 2007 年 12 月 28 日
發 文 者 : 立法會秘書
受 文 者 : 立法會全體議員

2008 年 1 月 9 日
立法會會議

**就 “《政制發展綠皮書》公眾諮詢報告”
動議的議案**

陳偉業議員已作出預告，會在2008年1月9日舉行的立法會會議上，就“《政制發展綠皮書》公眾諮詢報告”動議議案。現隨文件附上有關的議案。立法會主席已指示應“按所交來的原有措辭印載”在立法會議程上。

立法會秘書

(韓律科女士代行)

連附件

2008年1月9日(星期三)
立法會會議席上
陳偉業議員就
“《政制發展綠皮書》公眾諮詢報告”
提出的議案

議案措辭

“本會對於政府當局於2007年12月12日發表的《政制發展綠皮書》公眾諮詢報告，扭曲市民要求盡快落實行政長官及立法會雙普選的意願，未有就雙普選訂定具體和明確的時間表及路線圖，以致未能早日落實行政長官及立法會的全面普選作出強烈譴責；此外，本會認為應不遲於2012年落實行政長官及立法會雙普選。”

(Translation)

**Motion on
“Report on Public Consultation on Green Paper
on Constitutional Development”
to be moved by Hon Albert CHAN Wai-yip
at the Legislative Council meeting
of Wednesday, 9 January 2008**

Wording of the Motion

“That this Council strongly condemns that the Report on Public Consultation on Green Paper on Constitutional Development published on 12 December 2007 by the Administration has given a distorted account of public aspirations for expeditiously implementing dual universal suffrage for the Chief Executive and the Legislative Council, and has failed to provide a specific and clear timetable as well as a roadmap for dual universal suffrage, thus universal suffrage for the Chief Executive and the Legislative Council cannot be fully implemented at an early date; in addition, this Council considers that dual universal suffrage for the Chief Executive and the Legislative Council should be implemented by no later than 2012.”